FUJAIRAH PRIVATE ACADEMY

Principal: Ms. Jan Brettingham



مدرسة الفجيرة الخاصة

مديرة المدرسة: السيدة جان برتنجهام

31 May 2023 055/Par/22

Dear KG1 to Grade 4 parents,

On Monday 5th June, students will be celebrating International Environment Day in school.

The children will take part in various activities that are related to looking after the environment and recycling.

If your child wishes they may come to school dressed in either the colours of Environment Day (green and blue) or wearing an outfit that celebrates Environmental Day.

School timings remain as usual and your child will still require their packed lunch,

Any questions, please contact Ms Nicola Kelly (Head of Primary) via the office and Ms Hanan.

Thanking you for your kind attention.

In the your

Yours sincerely,

Jan Brettingham Ms Principal

التاريخ: 31 مايو 2023 المرجع: 055/ أولياء/ 2022

السادة/ أولياء أمور الصف الأول روضة إلى الصف الرابع الكرام،

يــوم الاثنــين الموافق 5 يونيـــو سيحتفل أطفال هذه الصفوف بيوم البيئة العالمي بالمدرسة.

سيُـشارك الأطفال في عـدة أنشطة وفعاليات تتعلق بالاهتمام بالبيئة وإعادة التدوير.

يمكن للأطفال الحضور إلى المدرسة وهم يرتدون ملابس تُحَيِّل البيئة أى يمكنهم ارتداء (ملابس خضراء أو زرقاء اللون) إذا رغبوا بذلك، كما يُمكنهم ارتداء ملابس تتلاءم مع يـوم البيئـة.

سينتهى الدوام كالمعتاد، يُرجى أن يُحضر الأطفال طعامهم كالمعتاد.

لمزيد الاستفسارات يُرجَى التواصل مع الأستاذة/ نيكولا رئيس قسم المرحلة الإبتدائية من خلال مكتب المدرسة، السيدة/ حنان.

el gr Huglow

شاكرين لسيادتكم حسن تعاونكم الدائم معنا.

وشكرا،

المديرة